



STYREMØTE I MOSS IDRETTSLAG

PROTOKOLL: 11/2018-2019

Tid: Onsdag 12. desember 2018 kl 18.00 – 20.00

Sted: Restaurant Ro

Til stede: Øivind Røraas, leder
Anne Britt Tollefsen, styremedlem arrangement
Eva Nordqvist, styremedlem idrett
Runar Sjøblom, styremedlem økonomi
Lene Salvesen, styremedlem infrastruktur
Astrid Skiri Refsdal, styremedlem ungdomsrepresentant
Tuva Jacobsen (Bisitter ungdomsrepresentant)

Ikke til stede: Styremedlem marked (trukket seg etter årsmøtet)

Andre til stede:

SAKER:

Sak 1 Åpne poster fra forrige møte - status

- a) Avtalen med Sparebank1 er signert for 3 nye år. Mosselekene får navnet Sparebank1-lekene og vi skal arrangere en idrettskveld/dag for banken.
- b) Avtalen med Toppform er videreført. MIL tar en egenandel på kr 100 pr mnd for de som benytter seg av avtalen. Faktureres fra okt 18. Øivind sørger for at Runar får listen over de som har brukt avtalen. Runar sender ut faktura til de som er aktuelle.

Sak 2 Prosjekt kasthall

- a) Proformakontrakt med Ferd er ikke signert av Øivind,- har heller ikke mottatt noe utkast. Dette må komme i orden.
- b) Gulvbelegg har kommet, Terje og Frode har lagt ned mange timer med å få rengjort golv og lagt dekke. Forholdsvis lite kostnader så langt på dette, i all vesentlighet rengjøring og tape.
- c) Ønskeliste fra Terje om diverse utstyr foreligger. Totalt utstyr for ca 20 000.
Vedtak: Spydballer, medisinballer og innendørs kuler bestilles på 2018 budsjett. Det øvrige tas opp når godkjenning av bruk foreligger. Eva bestiller.
- d) Ref. Ønskeliste fra Terje og avsnitt om søknader:
Søknader om utstyr/materiell/midler fra ulike hold som sendes i Moss IL sitt navn kan gjerne forberedes av trenere/foreldre, men SKAL forelegges og godkjennes av styret før de sendes slik at det utstyr det søkes om er det utstyret som er mest hensiktsmessig og relevant for laget. Videreformidles Terje. Ansvar Eva ifm referat.
- e) **Viktig: Leder presiserte og styret er enige om at kasthall ikke skal tas i bruk til trening før godkjenning fra kommunen foreligger! Dette gjelder alle. Kunngjøres for trenerne – ansvar: Eva**

Status på fremdriftsplanen fra tidligere møter:

- 1) Befaring med kommune, og avklaring av bruk. Terje tar kontakt med Øivind så snart han vet tidspunkt. **Gjennomført.**
- 2) Proforma kontrakt med Ferd: Ikke mottatt - Øivind må signere.
- 3) Detaljert oversikt over behov for utstyr til lokalene (Terje) – **oversikt over Idrettsmateriell mottatt**
- 4) Kostnadsoverslag/budsjett, herunder rigging og avhending – **ikke mottatt**
- 5) Videre fremdrift – **avventer godkjenning på søknad fra MK.**

Sak 3 Årsmøte

- Tiden går fort; ny tentativ dato settes til 14. februar (torsdag i uke 7).
- Valgkomiteen innkalles til møte (Øivind).

Sak 4 Eventuelt

- a) **Økonomi** – pr dd har vi et overskudd. Noe mer utstyr anskaffes (oppbevaringsbur/traller/kastutstyr) **Eva.**
- b) **Kurs** - dommerkurs – Øivind sjekker med FIF om de holder eget kurs. Starterkurs (krets) – dette kan Øivind holde. Øivind finner dato og kunngjør gjennom NFØ.
- c) **Treningsstevne HUT/LUT** (primært for de som er NM-aktuelle) - viktig å få arrangert et før påmeldingsfristen til NM utløper. Eva sjekker når Torstein er hjemme/Atcha drar. **Anne Britt og Eva** finner en høvelig dag.
- d) **Treningsleir påske 19** – forespørsel til trenere sendt ut. Vi har ikke tilstrekkelig antall trenere/ledere til å kunne gjennomføre en treningsleir/helg. Forhåndsbooking kanselleres – **Anne Britt.**
- e) **Kriterier for dekning av deltakelse i innendørsmesterskap** – sendes ut til trenere og aktive 15+. Egenandel UM i Ulsteinvik settes til kr 1500. Viktig at utøverne deltar på stevner slik at de «kvalifiserer» seg. **Eva** via oppmann.
- f) **Ønske fra ungdomsrepresentanten** om sosial kveld med fokus på «hvorfors vi gjør det vi gjør på trening» (treningslære). **Eva ++**
- g) **Klubbtoy (status)** – bestilt tøy kommer ikke før jul.
- h) **Julegrøt/juleavslutning** – det blir julegrøt for gruppe 2 og 3 samt sprint/hopp-gruppa og andre født 2005 og tidligere på Melløs onsdag 19. desember kl. 19.15.
Aksjon: Tidligere bestemt at styret ivaretar dette og er til stede på arrangementet.

Moss, 17. desember 2018

Eva Nordqvist

Referent